
 
 

 

 

Tarnów, 3 kwietnia 2023 r. 

KRM.0003.707.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXIII sesji Rady Miejskiej 30 marca 2023 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Piotr Górnikiewicz przypomniał, że już 

niebawem stadion lekkoatletyczny w Mościcach stanie się areną dyscyplin sportowych na piasku w 

trakcie rozgrywania Igrzysk Europejskich. Zauważał jednak, że tuż po zakończeniu Igrzysk stadion ten 

stanie się bezużyteczny dla społeczeństwa tarnowskiego. W związku z tym zawnioskował do Pana 

Prezydenta i Pana Skarbnika o zabezpieczenie środków na wykonanie nowej murawy dla piłkarzy na 

tym stadionie, po zakończeniu Igrzysk Europejskich. Nadmienił, że w planie było również wykonanie 

oświetlenia na stadionie, lecz w jego opinii może ono być wykonane w dalszym etapie. „To jest kwota 

niemała, mówi się o kilkunastu milionach złotych 14 czy 15 mln zł. Myślę, że byłoby warto te środki 

zabezpieczyć w WPF-ie, bo przykro nam będzie w następnym roku, jeśli ten stadion będzie piękny, 

będzie nowy, będzie świeży, natomiast nikt z niego nie skorzysta.”      
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